
Protokół Nr LX/2022
z LX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 29 września 2022 roku
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, a została zakończona o godzinie 15.50
 

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 21 

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad LX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z LVIII i LIX Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o  wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2022 roku.
5. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie  Miasto  Łowicz

za poprzedni rok szkolny, w tym  o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  4

„Słoneczko”  w  Łowiczu  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku
od nieruchomości. 

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku
od środków transportowych.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.
11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.
12. Interpelacje i zapytania.
13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
14. Sprawy różne - dyskusja.
15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
16. Zakończenie obrad LX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia  obrad  LX  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską,
Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta pracowników Urzędu
Miejskiego,  przedstawicieli  mediów,  przedstawicieli  stowarzyszeń  i  organizacji
pozarządowych.
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Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad LX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  wpłynęło  pismo
Burmistrza Miasta Łowicza o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do  projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  autopoprawki  do  projektu  uchwały
w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „a”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „a”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  porządek  obrad  został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Ad. 3 
Protokół z LVIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
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Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Protokół z LIX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4 
Informacja o  wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2022 roku - przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.

Opinię Komisji Rewizyjnej  – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Jakub Wolski. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że Rada  Miejska przyjęła
Informację o  wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2022 roku.

Ad. 5 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni
rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty – przedstawiły Pani Małgorzata
Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu
Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Przewodniczący
Rady Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,
Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Pani Joanna Mostowska
Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni
rok szkolny, w tym  o wynikach egzaminów ósmoklasisty.

Ad. 6
Projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  4  „Słoneczko”
w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych -  przedstawiła Pani Joanna Mostowska
Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola
nr 4  „Słoneczko”  w  Łowiczu  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc :głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę  Nr LX/448/2022

Ad. 7
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości -
przedstawiła  Pani  Monika  Fudała  Kierownik  Referatu  Podatków  i  Opłat  z  Wydziału
Finansowego.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział: Radny Robert  Wójcik,  Radny Krzysztof  Janicki,  Radna Zofia
Wielemborek,  Pani  Monika  Fudała  Kierownik  Referatu  Podatków  i  Opłat  z  Wydziału
Finansowego.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta. 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski. 

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek
podatku od nieruchomości.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „wstrzymał się”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „wstrzymał się”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 
8. Radna Zofia Kroc :głosowała „przeciw”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „wstrzymał się”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „wstrzymał się”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.

5



18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

7  „za”,10 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  poinformował,  że  Rada Miejska  nie
podjęła większością głosów uchwały.

Ad. 8
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych -
przedstawiła Pani  Monika  Fudała  Kierownik  Referatu  Podatków  i  Opłat  z  Wydziału
Finansowego.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta. 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od
środków transportowych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „wstrzymał się”.
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „wstrzymał się ”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „wstrzymał się”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „wstrzymał się ”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw ”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „wstrzymał się”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „ przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „wstrzymał się ”.

8 „za”, 7 „przeciw”,6 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr LX/449/2022

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033 rok – przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik
Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik i Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „ wstrzymał się ”.
2. Radny Marek Boroski głosował „wstrzymał się ”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „wstrzymał się”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „wstrzymał się ”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „ wstrzymał się ”.
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „wstrzymał się ”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „wstrzymał się ”.

13 „za”, 1„przeciw”,7 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr LX/450/2022

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok
wraz z autopoprawką – przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2022 rok wraz z autopoprawką. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „wstrzymał się ”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „wstrzymał się ”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „wstrzymał się”.

16 „za”, 1„przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr LX/451/2022

Ad. 11
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej
z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej  w  Łodzi  –
przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki
długoterminowej  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki
Wodnej w Łodzi. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

9



10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „wstrzymał się”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr LX/452/2022

Ad. 12
Interpelacje i  zapytania.

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań.

Ad. 13
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik,
Radny Jakub Wolski.
Odpowiedzi udzielił: Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 14
Sprawy różne. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  przedstawił  pisma  jakie  zostały
skierowane do Rady Miejskiej w Łowiczu:

1. w sprawie przeznaczenia z budżetu Urzędu Miasta Łowicza kwoty 9 000 zł na zakup
oleju opałowego dla Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu,
2. w sprawie zwiększenia środków w budżecie Gminy Miasta Łowicza na 2023 rok na
dotację na realizację zadania publicznego w sferze wspierania i upowszechniania kultury
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fizycznej  na  zadanie  w  zakresie:   organizowania  zajęć  sportowych  szkoleniowo-
treningowych dla dzieci i młodzieży w dyscyplinie koszykówka pn. „Koszykówka moim
sportem” z kwoty 100 000 zł do kwoty w wysokości 180 000 zł,
3. w sprawie uwzględnienia w budżecie Gminy Miasta Łowicza na 2023 rok w sferze
realizacji  zadania  publicznego  „działalności  na  rzecz  dzieci  i młodzieży,  w  tym
wypoczynku dzieci i młodzieży” kwoty 60 000 zł z przeznaczeniem na udzielenie dotacji
na organizację różnorodnych form wypoczynku letniego dla  dzieci  i  młodzieży – pn.
„Organizacji  letniego obozu sportowego pn. „Koszykarskie  lato”” dla około 60 dzieci
i młodzieży oraz 6 osób opieki, 
4. z  Łódzkiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  zwrócenie  uwagi  na  orzecznictwo  sądów
administracyjnych,  w  których  prezentowane  jest  stanowisko,  że uchwały  dotyczące
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi
w art. 3 ust. 3 są aktami prawa miejscowego,
5. w sprawie nadania patrona dla łowickiego dworca PKP,
6. rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Łódzkiego  –  stwierdzenie  nieważności  §11
w zakresie wyrazów „w szczególności” oraz §19 ust. 1 i 2 załączników Nr 1-10 uchwały
Nr LVIII/442/2022 Rady Miejskiej  w Łowiczu z  dnia 25 sierpnia  2022 r.  w sprawie
utworzenia w mieście jednostek pomocniczych – osiedli, ustalenia siedzib ich zarządów 
i uchwalenia ich statutów,
7. skarga  na  pracownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  –  Przewodniczący
Rady  Miejskiej  w  Łowiczu   zaproponował  przekazania  skargi  do  Burmistrza  przy
aprobacie Rady Miejskiej. 

(stanowią załączniki)

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Marek Boroski, Radny Józef Szczepanik, Radna
Zofia  Kroc,  Radny  Paweł  Pięta,  Radny  Lech  Aniszewki,  Radny  Dariusz  Dzik,
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Henryk Zasępa i Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta. 
W sprawach dot. Księżackiego Jadła i Łowickich Żniw, działań prewencyjnych  Policji na
drogach,  sprawy  sądowej  dot.  Klubu  Sportowego  „Księżak”,  raportu  o  stanie  sportu
w mieście,   zaniedbanego  terenu  przed  dworcem  PKP  Łowicz  Przedmieście,  dodatku
węglowego, noclegowni,  odwiertu geotermalnego, chodnika na ul. Piłsudskiego,  przetargu
na sprzedaż zniczy, wiaty PKS na ul. Łęczyckiej, przeniesienia posiedzeń Rady Miejskiej na
salę Radziecką, Archiwum Państwowego w Warszawie Oddział w Łowiczu.

Ad. 17
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 27 października 2022 r. o godz. 10.00
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował  o  planowanych
posiedzeniach komisji:

Komisja Rewizyjna 10 października 2022 r. godz. 10.00.
Komisja Społeczna 13 października 2022 r. godz. 14.00.  
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Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 18 października 2022 r. godz. 14.00.
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 19 października 2022 r. godz. 15.00
Komisja Budżetu i Finansów 20 października 2022 r. godz. 15.00.

Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta  –  zaprosił  wszystkich  Radnych   na  Dzień
Edukacji Narodowej w dniu 14 października 2022 r. o godz.  8.30 w sali barokowej Muzeum
w Łowiczu.

Ad. 18
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady LX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowały

Jadwiga Kardjalik 
Inspektor 

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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